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Α  Π  Ο  Σ  Π  Α  Σ  Μ  Α

Από το πρακτικό 17/2019 Συνεδρίασης ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

Σήμερα  την  14-10-2019,  ημέρα  Δευτέρα και  ώρα  19.00,  το  Δημοτικό  Συμβούλιο
συνήλθε σε δημόσια συνεδρίαση στο Δημοτικό Κατάστημα, σύμφωνα με τις διατάξεις του
άρθρου 67 παρ. 4 του Ν. 3852/2010, όπως το άρθρο αυτό αντικαταστάθηκε με το άρθρο
74 του Ν. 4555/2018, ύστερα από την αριθμ. Πρωτ.21002/10-10-2019 πρόσκληση του
Προέδρου Δ.Σ. κ. Δημητρίου Καραμανίδη, η οποία επιδόθηκε και δημοσιεύθηκε νόμιμα, για
συζήτηση και λήψη αποφάσεων στα θέματα της Ημερήσιας Διάταξης.
Ο Δήμαρχος κ. Νικόλαος Γεωργάκος είναι παρών. 

    ΘΕΜΑ: «Εξέταση πρότασης που κατέθεσε η παράταξη «ΑΝΥΠΟΤΑΚΤΗ ΚΙΝΗΣΗ
στα χωριά και την πόλη της Πρέβεζας», με θέμα:{Οι δρόμοι είναι δημόσιο αγαθό,
ελεύθεροι για χρήση από όλους τους εργαζόμενους}».

Κατά την έναρξη της συνεδρίασης ο προεδρεύων σύμβουλος διαπίστωσε  ότι σε σύνολο 33
δημοτικών συμβούλων  ήταν:

                                    Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ                                            
 1. Δημήτριος Καραμανίδης 17. Ιωσήφ Στύλος

 2. Ιωάννης Δαρδαμάνης 18. Νικόλαος Λουφέκης

 3. Γρηγόριος Κουμπής 19. Ευάγγελος Ροπόκης

 4. Κωνσταντίνος Ακρίβης 20. Φώτιος Ζέρβας

 5. Λεωνίδας Αργυρός 21. Κωνσταντίνος Δήμου 

 6. Αθηνά Κωνσταντάκη 22. Ηλίας Αλεξανδρής  

 7. Γεώργιος Σαριάνογλου 23. Χρήστος – Ευκλείδης Φονταράς 

 8. Νικόλαος Παγγές 24. Βασίλειος Κωστούλας

 9. Χρήστος Μπαΐλης 25. Αθανάσιος Ανωγιάτης

10. Κωσταντίνος Ματέρης 26. Παναγιώτης Λελοβίτης

11. Ευάγγελος Γιαννουλάτος 27. Σταύρος Αμάραντος

12. Παύλος Σαραμπασίνας 28. Ειρήνη Παπαδημητρίου

13. Λάζαρος Πιπιλίδης 29. Χρύσανθος Κυριαζής

14. Γεώργιος Νίτσας 30. Κωνσταντίνος Κύρλας

15. Αναστάσιος Αμάραντος 31. Μιχαήλ Γεωργούλης

16. Γεώργιος Ντόντης 32. Χαράλαμπος Κακιούζης
Α Π Ο Ν Τ Ε Σ

1. Κοσμάς Κορωναίος  

Κατά  την  διάρκεια  της  συνεδρίασης  και  πριν  την  συζήτηση  του  παρόντος  θέματος,
προσήλθε ο κ. Κορωναίος.
Στην  συνεδρίαση  παρευρέθηκε  και  ο  κ.  Μπόμπορης  Σταύρος,  υπάλληλος  του  Δήμου
Πρέβεζας, για την τήρηση των πρακτικών. 

Αριθ. Θέματος     :     2ο 
Αριθ. Απόφασης  :  356/2019



Αφού διαπιστώθηκε απαρτία, ο πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και στην
συνέχεια  έθεσε  υπόψη  των  μελών  του  Δ.Σ.  το  σχέδιο  ψηφίσματος  όπως  κατέθεσε  η
παράταξη «ΑΝΥΠΟΤΑΚΤΗ ΚΙΝΗΣΗ ΣΤΑ ΧΩΡΙΑ ΚΑΙ ΤΗΝ ΠΟΛΗ ΤΗΣ ΠΡΕΒΕΖΑΣ»  και έχει
ως εξής:

«Οι  δρόμοι  είναι  δημόσιο  αγαθό,  ελεύθεροι  για  χρήση  από  όλους  τους
εργαζόμενους.

Όλοι γνωρίζουμε το χρόνιο πρόβλημα των εργαζομένων που μετακινούνται κάθε μέρα
μεταξύ Πρέβεζας-Βόνιτσας-Λευκάδας για να βγάλουν το μεροκάματό τους.

Οι εργαζόμενοι  για να αποφύγουν το δυσβάστακτο κόστος της καθημερινής διέλευσής
τους από τα διόδια του Ακτίου (έως και 12 € ημερησίως, που για πολλούς σημαίνει ότι
δίνουν σχεδόν το 50% του ημερομίσθιού τους) αφήνουν τα αυτοκίνητα τους δεξιά και
αριστερά πριν τα διόδια.Η ΕΓΝΑΝΤΙΑ ΑΕ στο όνομα της <<απώλειας κερδών>> στέλνει
την τροχαία και μοιράζει πρόστιμα για παράνομη στάθμευση.

Οι εργαζόμενες και οι εργαζόμενοι που περνάνε την υποθαλάσσια ζεύξη και τον σταθμό
των διοδίων πλήρωσαν για τη χρηματοδότηση της  κατασκευής του έργου, ξαναπλήρωσαν
με την αντιλαϊκή φορολογία, πληρώνουν διόδια για να περνάνε και τους αναγκάζουν να
περνάνε και το αμάξι τους για να πάνε να βγάλουν το ψωμί του.

Ως δήμος Πρέβεζας

1.  ζητάμε  από  την  ΕΓΝΑΝΤΙΑ  ΑΕ  την  ελεύθερη  διέλευση των  εργαζομένων  που
μετακινούνται καθημερινά για να πάνε στην εργασία τους.

2. Καταδικάζουμε τη λογική των προστίμων και παίρνουμε πρωτοβουλία για την οργάνωση
χώρου στάθμευσης κοντά στην υποθαλάσσια ζεύξη

Καλούμε  τους  δήμους  Ανακτορίου  και  Λευκάδας  να  συντονιστούμε  για  την   κοινή
προώθηση  του  αιτήματός  μας  προς  την  ΕΓΝΑΝΤΙΑ  ΑΕ  και  το  αρμόδιο  υπουργείο  της
κυβέρνησης.

Το αίτημα της ελεύθερης διέλευσης των εργαζομένων που εργάζονται στην περιοχή είναι
άρρηκτα δεμένο με τον αγώνα για την κατάργηση όλων των διοδίων. Οι πολίτες έχουν
ανάγκη  από  πραγματικά  δημόσια  έργα  βελτίωσης  και  ανάπτυξης  των  κοινωνικών
υποδομών και ικανοποίησης των λαϊκών αναγκών με κριτήριο τις ανάγκες των πολλών και
όχι των λίγων.

Σε περίπτωση μη ικανοποίησης της πρότασής μας ξαναθέτουμε το θέμα σε νέα συνεδρίαση
του δημοτικού συμβουλίου.

Για την ΑΝΥΠΟΤΑΚΤΗ ΚΙΝΗΣΗ ΓΙΑ ΤΑ ΧΩΡΙΑ ΚΑΙ ΤΗΝ ΠΟΛΗ ΤΗΣ ΠΡΕΒΕΖΑΣ.»

Στην  συνέχεια  ο  Πρόεδρος  έδωσε  τον  λόγο  στον   Δήμαρχο  και  στους  δημοτικούς
συμβούλους  να  τοποθετηθούν  επί  του  θέματος  και  μετά  από  διαλογική  συζήτηση
αποφασίστηκε η έκδοση κοινού ψηφίσματος, το οποίο έχει ως εξής:

«Μεγάλος αριθμός εργαζομένων, καθημερινά μετακινείται  μεταξύ Πρέβεζας - Βόνιτσας και
Λευκάδας,  οι οποίοι προκειμένου να αποφύγουν, το μεγάλο κόστος  της διέλευσης από τα
διόδια του Ακτίου, σταθμεύουν  τα αυτοκίνητά τους ,πριν από αυτά. 

Η  “ΕΓΝΑΤΙΑ  ΑΕ”  ,πρόσφατα   με  απόφασή  της  ,απαγόρευσε  την  στάθμευση  ,  με
αποτέλεσμα η Τροχαία  να επιβάλλει πρόστιμα παράνομης στάθμευσης.



Είναι σαφές ότι η  δυσμενής οικονομική κατάσταση που επικρατεί, καθιστά αδύνατη σε
πολλούς να ανταποκριθούν στις βασικές τους ανάγκες και δεν έχουν τη δυνατότητα να
ανταποκριθούν σε επιπλέον οικονομικές επιβαρύνσεις. 

Για τους λόγους αυτούς το Δημοτικό Συμβούλιο Πρέβεζας αποφασίζει:

1. Να εκφράσει  την απόλυτη αντίθεσή του , στην υλοποίηση ,της απόφασης απαγόρευσης
της στάθμευσης πριν τα διόδια.
2. Να προβεί σε ενέργειες για να αποτρέψει τις επιπτώσεις που θα προκύψουν από την
υλοποίηση της απόφασης αυτής, δηλαδή την  αύξηση του κόστους των μετακινήσεων.
Εξάλλου το έργο αυτό έχει πληρωθεί αρκετές φορές. 
3. Να ζητήσει την  ελεύθερη διέλευση των εργαζομένων ,που μετακινούνται καθημερινά
για να πάνε στην εργασίας τους καθώς και των κατοίκων που διαμένουν στο Άκτιο.
4.  Να  προτείνει  την  δημιουργία  χώρου  στάθμευσης  και  σήμανσης  αυτού πλησίον  της
υποθαλάσσιας.
5.  Να   εξουσιοδοτήσει  τον  Δήμαρχο  Πρέβεζας  ,  σε  συνεργασία   με  τους  Δήμους
Ανακτορίου και Λευκάδας , να προβεί σε όλες τις νόμιμες ενέργειες για προώθηση των
αιτημάτων μας, τόσο προς την “ΕΓΝΑΤΙΑ ΑΕ”, όσο και προς το Υπουργείο Υποδομών και
Μεταφορών.»

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος  κάλεσε τα μέλη του Δ.Σ. να αποφασίσουν σχετικά.
………………………………………………………………………………….....................................................
Αφού έγινε διαλογική συζήτηση και το δημοτικό συμβούλιο έλαβε υπόψη του:

 το κοινό σχέδιο ψηφίσματος όπως αυτό διαμορφώθηκε από όλες τις παρατάξεις
του Δημοτικού Συμβουλίου, 

 τις  διατάξεις  των  άρθρων  75,  93,  95,  96  &  97  του  Ν.3463/2006  ΦΕΚ
Α΄114/8.06.2006, (Δημοτικός Κοινοτικός  κώδικας),

 τις  διατάξεις  των άρθρων 65, 66,  67, 68, 69 & 94 του Ν.3852/2010 (ΦΕΚ 87
Α΄7.06.2010),όπως ισχύουν,

 τα ηχογραφημένα και απομαγνητοφωνημένα πρακτικά της παρούσας.

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ    ΟΜΟΦΩΝΑ 

Την έκδοση του κάτωθι ψηφίσματος: 

Μεγάλος αριθμός εργαζομένων, καθημερινά μετακινείται  μεταξύ Πρέβεζας - Βόνιτσας και
Λευκάδας,  οι οποίοι προκειμένου να αποφύγουν, το μεγάλο κόστος  της διέλευσης από τα
διόδια του Ακτίου, σταθμεύουν  τα αυτοκίνητά τους ,πριν από αυτά. 

Η  “ΕΓΝΑΤΙΑ  ΑΕ”  ,πρόσφατα   με  απόφασή  της  ,απαγόρευσε  την  στάθμευση  ,  με
αποτέλεσμα η Τροχαία  να επιβάλλει πρόστιμα παράνομης στάθμευσης.

Είναι σαφές ότι η  δυσμενής οικονομική κατάσταση που επικρατεί, καθιστά αδύνατη σε
πολλούς να ανταποκριθούν στις βασικές τους ανάγκες και δεν έχουν τη δυνατότητα να
ανταποκριθούν σε επιπλέον οικονομικές επιβαρύνσεις. 

Για τους λόγους αυτούς το Δημοτικό Συμβούλιο Πρέβεζας αποφασίζει:

1. Να  εκφράσει  την  απόλυτη  αντίθεσή  του,  στην  υλοποίηση  ,της  απόφασης
απαγόρευσης της στάθμευσης πριν τα διόδια.

2. Να προβεί σε ενέργειες για να αποτρέψει τις επιπτώσεις που θα προκύψουν από
την  υλοποίηση  της  απόφασης  αυτής,  δηλαδή  την   αύξηση  του  κόστους  των
μετακινήσεων. Εξάλλου το έργο αυτό έχει πληρωθεί αρκετές φορές. 

3. Να  ζητήσει την   ελεύθερη  διέλευση  των  εργαζομένων,  που  μετακινούνται
καθημερινά  για  να  πάνε  στην  εργασίας  τους  καθώς  και  των  κατοίκων  που
διαμένουν στο Άκτιο.



4. Να προτείνει την δημιουργία χώρου στάθμευσης και σήμανσης αυτού πλησίον της
υποθαλάσσιας.

5. Να εξουσιοδοτήσει τον  Δήμαρχο  Πρέβεζας,  σε  συνεργασία   με  τους  Δήμους
Ανακτορίου και Λευκάδας , να προβεί σε όλες τις νόμιμες ενέργειες για προώθηση
των αιτημάτων μας,  τόσο προς την “ΕΓΝΑΤΙΑ ΑΕ”,  όσο και  προς το Υπουργείο
Υποδομών και Μεταφορών.

Η απόφαση αυτή έλαβε αύξοντα αριθμό  356/2019.

Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το πρακτικό αυτό, υπογράφεται:

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ.

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΑΡΑΜΑΝΙΔΗΣ


